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News and Queries .

The Africana Newsletter publishes quarterly, in English and French, information on
current research projects and library, bibliographic, and archival materials dealing with

Africa south of the Sahara.

Appropriate contributions from librarians, archivists, and Africa scholars in any
discipline are welcamed. Articles of less than 1,500 words are preferred, but longer biblio-
graphic essays will be con sidered by the Editor.

Subscription to Africana Newsletter - $3.50 a year.

Communications concerning articles, news and notes, etc., may be sent to the
Africana Newsletter, Hoover Institution, Stanford, California.
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But et portée du Bulletin d'Informations Africana

Le Bulletin d'Informations Africana publie chaque trimestre, en anglais et en frangais, des
renseignements sur les projets de recherches en cours et la documentation: bibliographies, biblio-
theques, archives ayant trait a 1'Afrique au Sud du Sahara.

Toutes contributions sur le sujet venant de bibliothécaires, archivistes, ou chercheurs de toute
discipline sont les bienvenues. De préférence sous forme d'articles de moins de 1500 mots, mais
des essais bibliographiques plus longs seront également examinés par le Rédacteur-en-chef.,

Abonnement au Bulletin d'Informations Africana - $3.50 (17 NF 50, par an; 875 CFA).

Les lettres au sujet d'articles, de nouvelles, et de notes, etc. peuvent &tre envoyées a
1'Africana Newsletter, Hoover Institution, Stanford, Californie, U.S. A.
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